
Representant i Landbruksveka i Trond 
heim: Varaformann Eivind Nygaard. 

Vararepresentant: Styremedlem Harald 
Rian. 

6 varamenn til styret: Bonde Arnt Inge 
Vognild, bonde Mathias Formo, 
bonde C. 0. Halvas- Svendsen, bonde 
Bjørnar Roel, bonde Arnfinn Børø 
og bonde Jarl Vågen. 

Valgkomite: Wirum foreslo forsker Rolf 
Celius. Celius ble valgt (ny). Bonde 
Johan Hermstad, Rissa ble valgt til 
formann i komiteen. 

Sak 7: Eventuelt 
Skogprosjektet ble diskutert. Rian øns 
ket å gjennomføre et lignende opplegg i 
Sør-Trøndelag. 

Inge Olav Nevik 
sekr. 

Trøndelag Myrselskap 
Årsmelding 1985 

82. arbeids ar 

Medlemskap og organisasjon 
Medlemstallet i 1985 var i alt 174, og det 
er 2 flere enn i 1984. Av medlemmene er 
4 æresmedlemmer og 72 livsvarige med 
lemmer. 

Styret har hatt denne sammensetninga 
i 1985: 

Formann: Bonde Jon Woll, Verdal. 
Varaformann: Bonde Eivind Nygaard, 

Støren. 
Styremedlemmer: Disponent Arne 
Grønning, Steinkjer, fylkesagronom 
Harald Rian, Trondheim, bonde 
Fridtjof Mølnvik , Snåsa og bonde 
Oddvar Osen, Åfjord. 

Varamenn til styret: Bonde Arnt Inge 
Vognild, Nerskogen, bonde Matias 
Formo, Skage i Namdalen, bonde 
C.O. Halvas-Svendsen, Holtålen, 
bonde Bjørnar Roel, Namdalseid, 
bonde Arnfinn Børø, Hitra og bonde 
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Jarl Vågen, Verrabotn. 
Representanter i Det norske jord- og 
myrselskap: Formann Jon Woll og 
varaformann Eivind Nygaard. 

Vararepresentant: Styremedlem 
Fridtjof Mølnvik. 

Representant i Landbruksveka 1 

Trondheim: Varaformann Eivind 
Nygaard. 

Vararepresentant: Styremedlem 
Oddvar Osen. 

Revisorer: Tidl. fylkesagronom 
Anton Hofstad, Sparbu og bonde 
Sigurd Klefstad, Beitstad. 

Vararevisor: Bonde Anton Trøgstad, 
Sparbu. 

Valgkomite: Bonde Johan Storm 
Nielsen, Snåsa (formann), bonde 
Johan Hermstad, Rissa og herreds 
agronom Carl Ivar Storøy, Skage i 
Namdalen. 
Sekretær og kasserer: Konsulent 
Inge Olav Nøvik, Sparbu. 



Styrets virksomhet 
Det er holdt 3 styremøter i 1985 og styret 
har behandla 18 saker. Arbeidet med 
forberedelser av årsmøte, foredragsmø 
ter og andre arrangement har som tidli 
gere utgjort mye av styrets arbeid. Av 
andre større saker kan nemnes: 

Opprusting av tidligere grøfta og 
skogreiste myrer i Nord-Trøndelag. I 
denne saken har en prosjektgruppe, 
som ble nedsatt på siste årsmøte, stått 
for grovarbeidet, men styret har blitt 
holdt oientert og sekretæren har del 
tatt på flere møter. 
Opptak som medlem i Landbrukssel 
skapet i Nord-Trøndelag. Styret 
sendte søknad om opptak som med 
lem på vårparten 1985 og formannen 
og sekretæren møtte på represen 
tantskapsmøtet. 
Styremedlem Arne Grønning og sty 
remedlem Fridtjof Mølnvik møtte på 
representantskapsmøtet i Det norske 
jord- og myrselskap. 

Skogreising på myr 
På siste årsmøte kom det forslag om å ta 
opp spørsmålet om å få til øket aktivitet 
angående skogreising på myr. Det ble 
pekt på overskuddsproblemene i jord 
bruket og at det er store muligheter til 
ekspansjon innen skogbruket. Samtidig 
kunne mange maskinholdere som i dag 
har få oppdrag få mer å gjøre. 
Årsmøtet satte ned en prosjektgruppe 

bestående av Fridtjof Mølnvik, Snåsa, 
Thomas Halbostad, Høylandet og Johan 
Storm Nielsen, Snåsa som skulle arbeide 
videre med saken. 
Prosjektgruppa tok kontakt med fyl 

kesskogmester Toralf Bjelkåsen, 
næringsavdelinga i Nord-Trøndelag 
fylke og Nord-Trøndelagsforskning om 
saken. Etter en del diskusjon og møte- 

virksomhet kom de fram til et opplegg 
for et forprosjekt der tilstanden på skog 
reiste myrer i Snåsa, Lierne og Nærøy 
skulle registreres. Prosjektet ble admini 
strert av Nord-Trøndelagsforskning og 
Gisle Westrum, Røra, ble ansatt som 
prosjektleder. Finansiering av prosjek 
tet ble ordnet med tilskudd fra: 

Nord-Trøndelag fylke, nærings 
fondet 
Inntrøndelag Skogselskap 
Namdal Skogselskap 
Rentemidler Lierne 
Rentemidler Snåsa 
Det norske jord- og myrselskap 
Trøndelag Myrselskap 

Arbeidet ble raskt og godt utført og 
resulterte i en rapport med tittelen 
«Opprusting av tidligere grøftet og skog 
reiste myrer i Nord-Trøndelag». Rap 
porten konkluderer med at oppfølgings 
arbeidene på feltene som er undersøkt 
er for dårlig. Bare 57% av arealene er 
tilfredsstillende tørrlagt og ikke mer enn 
40% av arealene har tilstrekkelig 
næringstilgang. 
Det ble bestemt at forprosjektet og 

rapporten skulle følges opp med utarbei 
delse av en brosjyre om temaet. Sekre 
tæren sammen med disponent Stig 0. 
Sorthe i Inn-Trøndelag Skogeierforening 
og fylkesskogmester Toralf Bjelkåsen 
har arbeidet med brosjyren. Fellesskjø 
pet har sagt seg villig til å dekke mye av 
kostnadene. Brosjyren skal foreligge 
våren 1986 og bør distribueres til alle 
med plantefelt på myr. 

Medlemskap i Nord-Trøndelag 
Landbruksselskap 
Det ble sendt søknad om medlemskap 
datert 17. 04. 85 og allerede i juni fikk 
selskapet positivt svar. Formelt ble 
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Trøndelag Myrselskap tatt opp som 
medlem på representantskapsmøtet i 
Landbruksselskapet på Steinkjer 
30.09.85. 

Landbruksveka i Nord-Trøndelag 
Den store diskusjonssaka under repre 
sentantskapsmøtet i Nord-Trøndelag 
Landbruksselskap ble spørsmålet om et 
nytt opplegg for landbruksveka. Det ble 
bestemt at som en prøveordning skal 
Landbruksveka i 1986 flyttes fra mars til 
august og holdes da i Stjørdal. Det vil bli 
satset på en mer utadvendt landbruksve 
ke, bl.a. med utstillinger, stands og 
demonstrasjoner. 

Utferd på Fosen 
Styret har tidligere vurdert denne saken, 
men uten å arrangere slik tur. Somme 
ren 1985 ble det igjen aktuelt fordi Nord 
iske Jordbruksforskeres Forening (NJF) 
i forbindelse med et seminar på Mære 
landbruksskole ønsket å arrangere en 
utferd til Fosen. Forsker Rolf Celius 
hadde tatt på seg oppgaven med å orga 
nisere busstur. Etter samtale med foren 
ingens formann og Celius ble det klart at 
Trøndelag Myrselskap kunne disponere 
ledige plasser i bussen. Plassantallet var 
begrenset og derfor ble bare styret og 
noen få i tillegg bedt om å være med. 
Dessverre viste det seg at tidspunktet 
passet dårlig (07.08). Styremedlem Osen 
hadde vært behjelpelig med lokal organi 
sering i Åfjord. 
Turen ble en faglig suksess, regnværet 

til tross. 

Annet faglig arbeid 
Det er holdt 2 fagmøter i meldingsåret. 
Begge møtene var om temaet struktur 
problemer på myrjord med forsker Kri 
sten Myhr, SF Kvithamar som fore 
dragsholder. Det første møtet ble holdt 
i samband med årsmøtet på Namsos 6. 

mars og det andre foredragsmøtet ble 
holdt i Bjugn 13. mars. Myhr tok spesielt 
for seg bruk av husdyrgjødsel på myr og 
de konsekvenser det har for drenering 
og struktur. På møtet i Bjugn deltok 
også fylkesagronom Rian. 

Ølgod - plogen 
Den blaute høsten må nok ta skylda for 
at plogen dette året ble brukt på et 
mindre areal enn åra før. Bare fire felt 
på til sammen 35 dekar ble pløyd. Leie 
prisen ble for 1985 satt opp til kr. 100, - 
pr. dekar. Også siste år har plogen vært 
utsatt for noe hardhendt behandling, 
men leietakerne har stort sett vært flinke 
til å reparere. Før sesongen startet 
hadde sekretæren skaffet to sett med 
nye skjær og spisser og det ble skiftet 1 
gang i 1985. 

Vi må ellers takke Felleskjøpet 
Trondheim for stor velvilje når det gjel 
der frakt av plogen. 

Økonomi 
Trøndelag Myrselskap har som tidligere 
mottatt en tredjedel av kontingenten fra 
medlemmene i Trøndelagsfylkene (avta 
le). Søknaden om økonomisk støtte ble 
i 1985 sendt til kommuner, fylker, fjell 
styrer og mange banker i Trøndelag. 
Liste over bidragsytere følger som ved 
legg til regnskapsoversikten. 
Den største utgiftsposten siste året ble 

skogprosjektet. Dette ble imidlertid, som 
alt nemnt tidligere i årsmeldinga, dekket 
med spesielle tilskudd. Selskapets andel 
av kostnaden ble derfor beskjeden. 
El1ers viser en til særskilt regnskaps 

oversikt for 1985 basert på revidert regn 
skap. 

Verdal/Mære 3. mars 1986 

Jon Woll 
formann 

Inge Olav Novik 
sekr ./kass. 
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